
 
 
 

Zápis č. 2 z veřejného zasedání AS FF UJEP, 
konaného dne 26. 3. 2009 

 
 

 
PŘÍTOMNI:  

• komora akademických pracovníků: Mgr. Martin Nitsche, Ph.D., Mgr.Jakub Pátek,  
 prof. Doc. PhDr.Miroslav Kryl, CSc., 

• studentská komora:   Mgr. Michal Červenka, Josef Trnka, Jan Tříska,   
      Bc. Martin Zubík 
• hosté    PhDr. Michaela Hrubá, Ph.D,   Ing. Terezie Tahalová,  
       

OMLUVENI:      Mgr. Renata Cornejo, Ph.D.,  
Mgr. Martin Veselý, Ph. D. 

     
 
 

PROGRAM: 
1. Schválení projektu OP VK  
2. Výroční zpráva o hospodaření FF UJEP v roce 2008 
3. Rozpočet FF UJEP na rok 2009 
4. Různé 
 
 
bod č. 1 
Předseda senátu Mgr. Pátek uvítal přítomné na zasedání AS FF UJEP a poté přistoupil k projednání 
předkládaného projektu podávaného v rámci OP VK , prioritní osa 2, oblast podpory 2.4. Partnerství a 
sítě s názvem PORTA HISTORIAE – Informační a komunikační centrum historické obce ČR. Senátoři 
byli seznámeni s cílem projektu i s celkovými náklady. K výše zmíněnému projektu nebyly vzneseny 
žádné připomínky. 
 
Usnesení:  
V souladu s nařízení Doc. Ing. Loučky, CSc. prorektora pro vědu a zahraničí, členové senátu schválili 
projekt OP VK, prioritní osa 2, oblast podpory 2.4 Partnerství a sítě. 
           (7-0-0) 
 
bod č. 2 
Tajemnice fakulty Ing. Tahalová předložila a okomentovala senátorům ke schválení Výroční zprávu o 
hospodaření FF UJEP za rok 2008. Díky zapojení fondu finančních prostředků hospodařila FF UJEP 
v loňském roce s vyrovnaným rozpočtem. 
 
Usnesení: 
AS FF UJEP v souladu s ustanovením § 27 odst. 1 písm. d schvaluje Výroční zprávu o hospodaření 
FF UJEP v roce 2008.         (7-0-0) 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
bod č. 3 
    Členům AS FF UJEP byl předložen rozpočet FF UJEP na rok 2009. Tajemnice Ing. Tahalová 
senátorům blíže okomentovala jednotlivé položky rozpočtu. V souvislosti se složitou ekonomickou 
situací upozornila na některá opatření, která byla nutná zohlednit v předkládaném rozpočtu. 

Usnesení 

 V souladu s ustanovením § 27 odst. 1 písm. c,  zákona rozpočet FF na rok 2007  jednomyslně 
schválili.          (7-0-0) 
 

bod č. 4 
- předseda senátu Mgr. Pátek jménem všech přítomných poblahopřál prof. Krylu k udělení titulu prof.  
- na závěr jednání se vedla diskuse k reformě terciárního vzdělávání 
 
 
 
 
 
 
        Mgr. Jakub Pátek 
                    předseda senátu 


